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Bij het verschijnen van deze syndicale echo zijn 
de politieke kaarten waarschijnlijk geschud. We 
hebben dan een periode achter ons van debat, 
reflectie en beloften. 
In de literatuur heet dat verkiezingsslogans en 
verkiezingskoorts. Hoe dan ook; de burger zal de 
kaarten geschud hebben zoals het een gezonde 
democratische samenleving betaamt. 

De politie is als instituut altijd al in het vizier 
gekomen tijdens verkiezingsperiodes. De ene 
keer als helden, de andere keren onder minder 
gunstig gesternte. 
De politie is een “rockstar” met al zijn successen 
en nederlagen : “You hate him or you love him…”
Wat de politiek voor de politie in petto heeft 
tijdens de komende legislatuur zal nog moeten 
blijken. We zullen met de nodige aandacht het 
komende Regeerakkoord  lezen en nog meer 
aftoetsen aan de legitieme bezorgdheden die 
onder de politiemensen leven. 

De burger heeft de kaarten geschud maar heeft 
de politiek geluisterd? Of is het terug tijd over te 
gaan naar de orde van de dag? 

Veiligheid is een van de voornaamste 
steunpilaren van onze samenleving. Abraham 
Maslow beschreef het verschijnsel al in 1943 
in zijn motivatietheorie. De mens heeft een 
aantal basisbehoeften zoals eten en drinken en 
onderdak, dat zijn fysiologische behoeften en 
maken integraal deel uit van onze menselijke 
overlevingsstrategie. Op het volgende niveau 
bevindt zich de behoefte aan veiligheid. Pas 
daarna spreken we over sociale acceptatie, 
waardering en zelfontplooiing. 

Met andere woorden de politie staat in de vuurlijn 
om te voldoen aan een van de meest primaire 
behoeften van de mens en de samenleving. Dat 
is de natuurlijke behoefte aan veiligheid. De 
Neanderthaler besefte dit ; nu wij nog!  Zijn we 
dan meer ontwikkeld of juist niet? 
En net zoals in de piramide van Maslow is het 
duidelijk dat een groot deel van ons bestaan 
gericht is op het verkrijgen van die veiligheid. 

De politie moet haar rol kunnen spelen en 
heeft daarvoor middelen nodig. En zoals menig 
econoom  zou zeggen moeten we maximaal 
gebruik maken van de schaarse middelen om te 
voldoen aan onze verlangens. Dat deze middelen 
onuitputtelijk zijn, is een utopie. Maar als we 
willen dat de politie voldoet aan het verlangen 
naar veiligheid van de burger dan moeten er 
schaarse middelen ingezet worden.  Of “koken 
kost geld”.
En daar wringt blijkbaar vaak het schoentje. Om 
te besparen raakt de overheid dan regelmatig 
aan het politiestatuut of vergeet ze dat 
politiemensen ook recht hebben op “verhoging 
van de koopkracht”. 
Het NSPV heeft de laatste maanden niet stil 
gezeten en in verschillende werkgroepen hebben 
we een oplijsting gemaakt van de voornaamste 
punten die leven bij onze achterban. Het 
“politiek bureel” van het NSPV is een orgaan 
waar afgevaardigden uit de verschillende 
provincies samen komen om te debatteren over 
relevante thema’s. De visies en opmerkingen 
worden ingezameld. Vervolgens spelen andere 
organen zoals het dagelijks bestuur en de raad 
van bestuur hun rol. 
Het globale dossier werd voorgelegd 
aan de Nationale Raad. Deze bestaat uit 
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stemgerechtigden uit de provincies. Op 29 April 2019 heeft de Nationale 
Raad met unanimiteit het eisenbundel of memorandum van het NSPV Vzw 
goed gekeurd. 
Als nationale voorzitter ben ik bijzonder trots op dit staaltje van getrapte 
democratie. Het eisenbundel is een gedragen stuk.
Deze uitgave van de syndicale echo is voor het grootste deel gewijd aan 
onze eisenbundel. Wil dit zeggen dat onze eisen zich enkel en alleen 
beperken tot de inhoud van het bundel? Neen, maar dit bundel vormt een 
basis om onze visie en thema’s aan de onderhandelingstafel bespreekbaar 
te maken. Zijn we deze keer ambitieus geweest of misschien zelfs wat 
losbandig? Misschien wel, maar je mag groot dromen om de maan te 
bereiken. Mijlpalen zijn nooit gezet met angst, maar eerder met een 
vastberaden visie over wat het NSPV denkt dat er moet besproken worden. 
Thema’s die naar ons inziens een breed draagvlak kennen en die een 
stukje de verdere toekomst van de politie vorm kunnen geven. 
Het NSPV zal alleszins niet nalaten uw legitieme eisen op de juiste fora 
ter tafel te brengen. 

Samen blijven en zijn we immers sterk.

Carlo Médo
Nationaal voorzitter 
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Beste vrienden, 
Geachte werkende leden in al uw titels en functies, in naam 
van mezelf en de raad van bestuur, van harte welkom op deze 
algemene vergadering.
Geachte leden van de vereniging eveneens welkom.

Een vereniging van en voor politiemensen, dat is altijd een 
bijzondere dynamiek. Gespeend met een gezond wantrouwen 
die onze job en functies zo eigen zijn, durven wij wel eens heel 
kritisch zijn. Wij worden immers getraind om snel en adequaat 
te reageren. Soms is dat ons voordeel maar soms ontgaan ons 
ook belangrijke momenten van reflectie. Reflectie die vaak 
nodig is om te kijken waar onze vereniging vandaag staat, en 
vooral waar we naar toe willen. 
Alleszins hebben we de weg ingeslagen van de vernieuwing 
en een verbetering van ons communicatiemodel met als doel 
onze positie minstens te handhaven, laat staan te verbeteren. 
In de eerste plaats, door de inzet van onze afgevaardigden, 
door jullie dames en heren,  kunnen we er prat op gaan dat 
het NSPV er staat. Nog meer als andere jaren zijn we uiterst 

actief geweest op de haast ontelbare overlegfora, hebben we 
onze leden met raad en daad bijgestaan en heeft onze dienst 
rechtsbijstand dubbele shift gedraaid.
We hebben een 30 tal HOC en een 30 tal  OCP zittingen ge-
kend, zelfs in een periode dat de regering in moeilijkheden 
was.  Of om het heel concreet te zeggen, er gaat geen week 
voorbij zonder HOC of OCP. Zij die er aan deel nemen weten 
dat zo een zitting vaak een hele dag duurt en de opperste con-
centratie vergt van onze onderhandelaars. Immers tegenover 
ons zit een legertje juristen en academici die heel goed weten 
welke richting zij uit willen. Dit vergt kennis en kunde van de 
onderhandelaars van het NSPV. Of om het duidelijker te stel-
len: “ NSPV onderhandelaar zijn is vandaag de dag een zwaar 
beroep geworden. “

We hebben in 2018 verschillende acties gevoerd, zo hebben 
we ons statement gemaakt op de ASEM -top , hebben we ver-
schillende acties gevoerd aan het centrum 127 bis, zijn we 
een ochtendlijk bezoek gaan brengen aan de kerncentrale van 
Tihange. Tevens hebben we actie gevoerd voor verschillende 

ALGEMENE 
Vergadering

Op 29 maart 2019 vond te MECHELEN de Algemene Vergadering 
van het NSPV Vzw plaats.  Een moment om even stil te blijven staan bij 
het voorbije jaar maar ook om de nodige administratieve handelingen 
te stellen en beslissingen te nemen zoals de Wet op de VZW ’s oplegt aan 
de leden van de Algemene Vergadering.
Nationaal voorzitter,  Carlo Médo opende de zitting met een welkomst-
woord en een minuut stilte voor de overledenen van onze vereniging. 
Vervolgens gaf hij een overzicht van de activiteiten van het voorbije 
jaar en de op stapel staande werven. Hij verwees ook naar een aantal 
lopende dossiers, aandachtspunten en pijnpunten. Een zaak is overdui-
delijk. Het NSPV is een dynamische vereniging. 
We voegen hier onder : “Het woord van de nationale voorzitter.”

commissariaten in het land, hebben we een actie gevoerd rond 
doorgedreven verkeerscontroles en waren we toch wel heel 
bezorgd toen verschillende collega’s ziekteverschijnselen 
kregen voor en tijdens de Eurotop. We hebben ons ook met 
maar liefst 1500 mensen laten horen tijdens de manifestatie 
te Brussel.  Dit alles was niet mogelijk zonder uw inzet en 
betrokkenheid. 
De voornoemde acties kaderen allemaal in dezelfde context : 
• Aandacht krijgen voor het specifiek beroep van mede-

werker bij de politie;
• Een duidelijke boodschap geven dat geweld tegen een 

politiefunctionaris nooit voorbij mag gaan als een ‘fait 
divers’;

• Aandacht vragen voor de problematiek van het perso-
neelsgebrek en het gebrek aan middelen;

• Maar in het bijzonder willen we een duidelijke bood-
schap geven : “blijf van ons statuut af“.

Maar acties zijn een laatste redmiddel; En we moeten er zorg-
zaam mee om gaan. 

Het NSPV heeft verschillende stakingsaanzeggingen moeten 
indienen om vaak lokale problematieken bespreekbaar te ma-
ken. Is dat een trend of een tendens? We stellen alleen vast dat 
“men” het in de lokale Boc’s heel hard speelt en dat we vaak 
moeten grijpen naar het middel van de stakingsaanzegging 
om een ogenschijnlijk banaal probleem op te lossen. 
Na deze misschien wel bijzonder negatieve entrée kan ik 
toch stellen dat het NSPV ook deel genomen heeft aan ver-
scheidene HOC en OCP waar er wel constructief werd samen 
gewerkt. Het DNA van het NSPV is nog steeds: “ Onze rol 
spelen met een kritische geest maar met een positieve en con-
structieve ingesteldheid. “

Een onderhandeling waar we toch iets bereikt hebben is wat 
ik zelf noem “het kiddybul akkoord”  de looncorrectie. Geen 

plaats voor champagne, geen feestgedruis, maar wel een ope-
ning, een aanzet om de loonproblematiek binnen de politie 
eindelijk bespreekbaar te maken. Dit dossier werd zowel door 
de overheid als door de vakbonden ervaren als een voorbeeld 
van sociaal overleg. Misschien niet qua inhoud, maar zeker 
inzake de methodologie.  Momenteel zijn de juridische tek-
sten gefinaliseerd, en worden de verschillende bevoegde or-
ganen bevraagd. Dat is standaardprocedure in een democra-
tische rechtsstaat. 

Een bijzondere vermelding is dat we het bevoegde orgaan om 
te oordelen over de te voeren syndicale politiek, in 2018 bij-
zonder hard haar opdracht hebben laten vervullen. Zo werd 
onze Nationale Raad maar liefst twee keer bij elkaar geroepen 
om als collectief te beslissen welke richting onze onderhande-
laars konden nemen in het dossier van de looncorrectie. 
We zijn er in geslaagd om een belangrijk principe ingang te 
doen vinden in dit dossier en dat is dat de overheid om de 
twee jaar de oefening zal moeten maken en onze loonbare-
ma’s moeten vergelijken met  gelijkwaardige functies binnen 
het openbaar ambt.
Hopelijk behoort het adagium : “ We hebben al 19 jaar geen 
opslag gehad”, binnenkort tot het verleden. 
Ik bespaar u de details van deze onderhandeling maar voor het 
NSPV betekent dit geen sociale vrede en we zijn momenteel 
samen met het politiek bureau, actief aan het werken aan een 
nieuwe eisenbundel. 
Toch lijkt ons dat de overheden veelal problemen hebben met 
het principe van een comité voor preventie en bescherming 
op het werk. Telkens moeten we de overheid corrigeren of 
moeten we ons op de lokale BOC ’s kwaad maken. Dat werkt 
contraproductief , want een conflict model is nooit goed voor 
beide partijen. Maar de regelgeving omtrent alle aspecten van 
welzijn op het werk zouden genoegzaam moeten gekend zijn. 
Jammer is het vast te stellen dat dit niet het geval is. 



6 NSPV | Samen Sterker! 7NSPV | Samen Sterker!

HET STATUUT MOET NOG ALTIJD 
HET STATUUT BLIJVEN.  MEN 
HEEFT MIJ DE LAATSTE WEKEN 
VAAK HERINNERD AAN DE 
GEVLEUGELDE ZIN : “ DURA LEX, 
SED LEX, DE WET IS STRENG , MAAR 
ZE IS NU EENMAAL, … DE WET. 

Zo wordt vaak gezondigd tegen de principes van het inwinnen 
van een voorafgaand advies aan het BOC, zeker in het kader 
van de aankoop van arbeidsmiddelen. Tijdens onze plaatsbe-
zoeken stellen we vaak onbeschrijfelijke mankementen vast 
die al jaren duren maar waar er een zekere gelatenheid, of per-
soonlijk comfort zijn intrede heeft gedaan. Maar die ofwel een 
gevaar of risico kunnen betekenen voor de werknemer. Dit 
kunnen en mogen wij als leden van het comité, als vakbond 
niet door de vingers zien. In 2019 zou een discussie over het 
welzijn van de werknemers niet meer aan de orde mogen zijn, 
maar onze dagelijkse realiteit toont het tegenovergestelde. 
Ook moeten wij in eigen boezem durven kijken. Kunnen wij 
een regelgeving gebruiken of misbruiken wanneer ons per-
soonlijk comfort in gevaar komt, of moeten we als vertegen-
woordigers van het personeel steeds bezorgd zijn en moeten 
we er naar streven dat de onderhandelde regels correct worden 
opgevolgd en dat de vigerende regelgeving rond welzijn mi-
nutieus wordt toegepast? 
De waarheid zal wel ergens in het midden liggen. Immers al-
tijd volgens het boekje leven lijkt mij een schier onmogelijke 
opdracht.  Ik denk dat een goede evenwichtsoefening zich 
steeds opdringt en dat we moeten luisteren naar de verzuch-
tingen van onze basis. Vervolgens moeten we trachten deze 
verzuchtingen te vertalen maar wel binnen de lijnen van de 
huidige regelgeving. Scherpe kantjes kunnen er altijd afge-
vijld worden, maar we mogen het geheel niet uit het oog ver-
liezen. Het statuut moet nog altijd het statuut blijven.  Men 
heeft mij de laatste weken vaak herinnerd aan de gevleugelde 
zin : “ Dura lex, sed lex, de wet is streng , maar ze is nu een-
maal, … de wet. 

2018 was geen gemakkelijk jaar voor ons. Een regering die de 
boeken neerlegde, maar vooral de vaststelling dat de overheid 
een hardere, striktere houding heeft aangenomen. De snelheid 
van de overlegfora volgen elkaar in sneltreinvaart op. Werk-
groepen allerhande hebben het licht gezien. Maar werkgroe-
pen moeten bevolkt worden met mensen die het thema be-
heersen en die zich vrij kunnen maken. Dat vergt van ieder 
van ons, kennis en inzicht, soms heel thematisch maar steeds 
met het grote geheel in het achterhoofd. De overheid gebruikt 
de strategie van de puzzel ; hier en daar en stukje , soms niets-
zeggend soms verhelderend , maar je krijgt nooit het gehele 
plaatje. Hetgeen binnen onze vakbond de vraag doet rijzen : “ 
Weet de overheid wel waar ze naar toe wil met de politie, met 
onze politie, met onze job, met onze toekomst…”

Ik weet het, ik heb in 2018 zelf heel veel gebruik gemaakt 
van de expertise van onze permanent afgevaardigden. Ze heb-
ben moeten presteren, niet alleen ten behoeve van de ontel-
bare BOC en vergaderingen in de hun toegewezen provincie 
maar niet in der minst op het nationaal niveau om het hoofd 
te kunnen bieden aan de verschillende moeilijke thema’s die 
de revue passeerden : Als voorbeeld haal ik het gehele dossier 
van de DAB aan, een nieuwe dienst met nieuwe mensen met 
nieuwe uitdagingen. 

Intern streven we naar een beter opleidingstraject. Getuige 
zijn de vele gerichte opleidingen waar onze afgevaardigden 
aan kunnen deel nemen. Het NSPV is ook sedert kort erkend 
om de opleiding preventieadviseur niveau 3 te mogen orga-
niseren. We zijn in 2018 gestart met een traject voor Neder-

landstalige kandidaten en 6 collega’s hebben heel recent met 
vrucht de opleiding voltooid, een opleidingstraject afgesloten 
met een eindwerk, een examen en een verdediging. Ik wens 
die eerste lichting dan ook te feliciteren en hoop dat ze ande-
ren inspireren om zich te vervolmaken ten dienste van onze le-
den, ten dienste van ons collectief en van het NSPV. Hij hoort 
het misschien niet graag , maar Benny Staelens, ondanks jouw 
rijpere leeftijd, bedankt om het lijvige dossier erkenning pre-
ventieadviseurs bij het NSPV te hebben voorbereid. Ik weet 
hoeveel tonnen papier, zweet en soms tranen dat gekost heeft.  
Ook doen we een enorme inspanning om ons communicatie-
model te verbeteren. Ik ga daar niet veel over zeggen. Daar 
komen we later in deze vergadering op terug. 

Het mag toch gezegd : het NSPV is een veerkrachtige en dy-
namische vereniging. En ik zeg bewust vereniging. Buiten ons 
vakbondswerk zetten ook mensen zich in om onze leden sa-
men te brengen. Een ploeg heeft hard gewerkt om onze leden 
de mogelijkheid te bieden deel te nemen aan het spektakel 
40-45 . Het spektakel heeft weliswaar plaatsgevonden in 2019 
maar in 2018 zijn er heel wat vergaderingen en voorbereidin-
gen aan vooraf gegaan.  En laten we de gepensioneerdenwer-
king niet uit het oog verliezen. Zij zullen straks spreken maar 
nu zeg ik reeds al tegen Dany en Marcel. Bedankt voor het 
elan, merci …

In 2018 heeft onze raad van bestuur een aantal moedige en no-
dige beslissingen en standpunten moeten innemen. Een raad 
van bestuur om ‘U ‘ tegen te zeggen. Als voorzitter mag ik 
terecht zeggen dat uw raad van bestuur meer dan actief is om 
de vereniging te leiden en dat ze haar rol met glans op neemt. 
Steeds met het oog op het groter belang maar nog meer met 
de manifeste wil om met het NSPV vooruit te gaan. Nooit stil 
staan, de weg is lang we moeten hem samen gaan. 

Zo heeft de raad van bestuur besloten  om buiten de Vice-
voorzitter, nog twee personen te mandateren om te zetelen in 
de raad van bestuur van de NV COVER; Dit om de belangen 
van de voornaamste aandeelhouder te vrijwaren.  Een uiterst 
moeilijke en secure opdracht die het evenwicht moet zoeken 
tussen de belangen van het NSPV en onze dochter Cover nv.
Ik moet u niet onthouden dat we allemaal opgeschrikt zijn ge-
weest door het dossier representativiteit van het NSPV; Dit 
dossier kende een gunstig einde door een Arrest van de Raad 
van State. Een arrest dat duidelijk stelt dat het NSPV geen fout 
heeft begaan en dat wij aldus representatief zijn en blijven. 
Onnodig om een bijkomende analyse te maken behalve dat er 
lessen te trekken zijn. Als lerende organisatie willen wij die 
ook trekken. 

De belangrijkste lessen die ik onthoud is dat niemand van ons 
en niemand in deze zaal, geacht publiek, onfeilbaar is. Dat is 
een menselijk gegeven. Een tweede les is dat niemand alle 
wijsheid in pacht heeft. Immers werden we vrij snel na de be-
kendmaking door een heel legertje juristen, analisten, would-
be juristen en would-be analisten aan de schandpaal genageld. 
Alleen het feit dat een beperkte groep het hoofd koel heeft 
gehouden, kon ons er toe leiden een oplossing te zoeken om 
uit die wel heel diepe put te geraken. Een groep die solidair en 
plichtbewust heeft blijven functioneren zelfs als de toestand 
hopeloos leek. 

Een derde les is dat de raad van bestuur van 
onze VZW vol mensen zit die het goed menen 
met de vereniging en voor de ingewijden, die 
het goed menen met hun voorzitter. 

We moeten de toekomst aanpakken en binnen 
de vereniging moeten we ons elke dag in vraag 
stellen. Hoe kunnen we het beter doen en hoe 
kunnen we de belangen van het NSPV veilig 
stellen? Een wake up call dat de vereniging 
sterk is maar tegelijkertijd ook zwak. Kunst zal 

zijn die sterktes en zwaktes in kaart te brengen.
Geacht publiek, hopelijk kan deze ploeg blij-
ven rekenen op uw vertrouwen om de voorop-
gestelde doelstellingen te bereiken.  Namelijk 
de enige echte a-politieke, neutrale, erkende en 
representatieve politievakbond te zijn. 

Samen sterk

Ik dank u,
Carlo Médo - Nationaal Voorzitter



Bedankt Dany!!
Dany Cavet, uittredend nationaal vice-voorzitter en hoofd 
van de Franstalige gepensioneerden. en zijn vrouw.

8 NSPV | Samen Sterker! 9NSPV | Samen Sterker!

Onze jongere collega’s zullen het zich 
misschien al vaak afgevraagd hebben. 
Waarom worden zo veel thema’s uit het 
verleden telkens opnieuw opgerakeld 
en wie zijn ze tot nut? 
Zo lijkt het immers dat het NSPV enkel 
bestaat uit oudere collega’s afkomstig 
uit een korps uit een ver verleden. Niets 
is minder waar. 
Het NSPV staat voor een dynamische 
vakorganisatie die de belangen van alle 
leden op alle niveaus ter harte neemt. 
Alle leden zonder onderscheid zijn im-
mers belangrijk voor onze vakbond. Als 
vakbond willen wij een afspiegeling 
zijn van de populatie binnen de politie. 
We stellen alleen vast dat heel wat jon-
ge collega’s wel de weg vinden tot het 
lidmaatschap van onze vereniging maar 
dat er minder bereidheid is om een 
functie als contactpersoon of afgevaar-
digde op te nemen. Jonge mensen bren-
gen immers vooruitstrevende, moderne 
inzichten mee waar onze vereniging al-
leen maar sterker van kan worden. 
Ook stellen we vast dat het NSPV een 
groot bestand heeft aan dames maar dat 
ook weinig dames de weg vinden naar 
een functie binnen het NSPV.

Syndicaal werk verrichten is sociaal 
werk in de ruime zin van het woord. Het 
betekent een ernstig engagement naar 
de politiepopulatie en naar de structuren 
van onze vakbond. Maar zoals elk werk 
voor de gemeenschap is vakbondswerk 
uitdagend, dynamisch en verrijkend. 
Het verruimt op zijn minst de horizon 
en leert dagelijkse beslommeringen in 
een breder perspectief te plaatsen zodat 
op de juiste momenten gevat kan gerea-
geerd worden maar er ook plaats is voor 
nuance en perspectief.
Ik ben van mening dat iedereen weet 
dat met engagement alleen er geen 
brood op de plank komt. De socio-eco-
nomische context noopt velen van ons 
heel hard te werken om de rekeningen 

Geachte gepensioneerden, weduwes en weduwnaars
Beste collega’s, beste vrienden,

Op 29 maart 2019 werd de Algemene vergadering van onze organisatie gehouden. 
Tijdens deze vergadering werd een nieuwe nationale vice-voorzitter en hoofd van de Franstalige gepensioneerden benoemd.

Onze vriend Dany CAVET, die ongetwijfeld wordt verlekkerd door zijn vele zonovergoten reizen in Zuid-Frankrijk, heeft 
ervoor gekozen zijn mandaat niet te voltooien en af te treden.

Daarom is het vandaag aan uw dienaar om dit mandaat af te ronden en uw vertegenwoordigers samen te brengen om ervoor 
te zorgen dat we niet worden vergeten tijdens de vele activiteiten van onze organisatie. 
Doe me alstublieft het plezier om te geloven dat ik het met heel mijn hart zal doen.

Om elkaar een beetje te leren kennen: In 1977 ben ik toegetreden tot de Rijkswacht, in 2001 overgegaan naar de Federale 
Politie en gelukkig gepensioneerd sinds 1 juni 2016. Sinds 2006 ben ik actief lid van het NSPV op verschillende niveaus.

Ik wil alle gepensioneerden in het algemeen en onze vriend Dany in het bijzonder bedanken voor het kwaliteitswerk dat in de 
loop der jaren is verricht en voor de onafgebroken beschikbaarheid waarmee zij hun credo hebben omarmd.
Dany weet dat de deur altijd voor haar open zal staan en dat zijn afwezigheid een leemte zal creëren die moeilijk op te vullen 
zal zijn.

Ik kijk ernaar uit u weer te zien op dag van de gepensioneerden of op onze verschillende activiteiten.

Samen sterker.

Hartelijke en vakbondsgroeten.

Christian ANDRE

Christian Andre
De nieuwe nationaal vice-voorzitter en hoofd van de Franstalige 
gepensioneerden.

Is het NSPV
EEN DINOSAURUS 
in een moderne 
m a a t s c h a p p i j ?

betaald te krijgen en er voor te zorgen 
dat er niet meer maand over is dan in-
komsten. 
Maar toch kan je het politiestatuut en 
politiewerk enkel in de picture houden 
door telkens de vinger op de wonde te 
leggen en via de juiste kanalen de be-
leidsmakers te beïnvloeden. 
In het moderne jargon zou dit influen-
cing heten. Het is echter een verschijn-
sel van alle tijden onder andere namen 
en vormen. Bottomline is dat het NSPV 
een ernstige influencer is voor de poli-
tieke overheden en de verschillende be-
leidsorganen binnen de politie. 
Dit kunnen we enkel doen als we groot 
en sterk genoeg zijn. De macht van de 
getallen speelt zonder enige twijfel ook 
mee binnen de politie en het overleg-
model. 

De intimi weten dat ik het heb over 
representativiteit. Om representatief te 
zijn en om het verschil te maken moe-
ten we solidair zijn en elkaar helpen en 
steunen. 
Dat is het DNA van het NSPV vzw. Sa-
men zijn we eenvoudig gesteld sterker. 
Ik doe hierbij een hartelijke oproep 
naar onze jonge collega’s en naar onze 
dames. Aarzel niet u kenbaar te maken 
bij onze lokale afgevaardigden, mocht 
u interesse hebben u in te zetten voor 
de goede zaak.  En dat is als lid, of af-
gevaardigde van onze erkende, repre-
sentatieve en a-politieke, neutrale po-
litievakbond, mee vorm geven aan de 
toekomst van de politie. 

Carlo Médo

ALS JE TWEE
minuten hebt.
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Kleine herinnering wat betreft de procedure in geval van arbeidsongeval 
van een politieambtenaar.
In geval van een arbeidsongeval van een politieambtenaar moet hij of zij 
eerst een aangifte van een arbeidsongeval opstellen in tweevoud, verge-
zeld van een medisch attest. Deze verklaring moet zo spoedig mogelijk 
bij de autoriteit worden ingediend. Ter herinnering, alleen de overheid is 
bevoegd om zich uit te spreken over de juridische kwalificatie van het 
arbeidsongeval. Als de autoriteit het ongeval als arbeidsongeval erkent, 
stuurt zij een kopie van de verklaring van een arbeidsongeval en het me-
disch attest naar de medische dienst (Medex). 

Als Medex vaststelt dat het fysiologisch letsel geen blijvende invaliditeit 
veroorzaakt, ontvangt de medewerker een certificaat van genezing. Na 
ontvangst van dit certificaat kan hij de beslissing aanvaarden of weigeren. 
In geval van weigering zal het personeelslid worden opgeroepen om voor 
de medische dienst te verschijnen.
In de meeste gevallen wordt het slachtoffer van een erkend arbeidsongeval 
opgeroepen om te verschijnen voor de medische dienst, die zich zal uit-
spreken over de verschillende medische aspecten van de gezondheidstoe-
stand van het personeelslid na het arbeidsongeval (art. X. III. 10 PJPol).
Na de verschijning voor Medex wordt het slachtoffer in kennis gesteld 
van een met redenen omklede beslissing. De functionaris kan tegen de 
beslissing in eerste aanleg beroep aantekenen bij aangetekend schrijven 
aan Medex binnen 30 dagen na de verzending van de medische beslissing. 
Aandacht moet nu worden besteed aan een met redenen omkleed medisch 
verslag om het beroep ontvankelijk te maken.
Krachtens het koninklijk besluit van 14 december 2018, dat eind januari 
in werking is getreden, moet de politieambtenaar bij het ontstaan van een 
arbeidsongeval een medisch rapport bij zijn bezwaarschrift voegen en dit 
beroepschrift laten invullen en ondertekenen door een deskundige arts.
Op basis van deze nieuwe regeling en om de belangen van onze leden zo 
goed mogelijk te behartigen, werd besloten dat het NSPV vanaf de eerste 
verschijning voor de medische dienst een deskundige arts zal aanstellen.  
Als u het slachtoffer bent van een erkend arbeidsongeval, wacht dan niet 
langer en neem contact op met onze juridische dienst zodat deze alles in 
het werk kan stellen om uw belangen te verdedigen. 

N i e u w e 
BEROEPSPROCEDURE 
ingevoerd bij Medex



Inleiding
GEWELD TEGEN POLITIE

Ook in 2019 is voor het NSPV onaanvaardbaar dat geweld tegen de politie (en ook tegen andere functies van maatschappelijk belang) plaats 
heeft.  
Onafgezien de strenge straffen waar we voorstander van zijn, moet er uiterst dringend werk gemaakt worden van een GPI waar de focus 
wordt gelegd op de interne procedure bij de politie, en dit in al haar facetten.  
Er moet een globaal gedragen politiek komen inzake geweld tegen politie. 
Wie heeft op welk moment welke taken en verantwoordelijkheden in een procedure? Wie ondersteunt, helpt en begeleidt op welk moment? 
Er moet een eenduidige rolbepaling komen. Welke bijkomende processen moeten in werking treden? Op welke wijze kan er debriefing vol-
gen?  
 Welke juridische, administratieve en sociale steun moet op welk ogenblik doorheen de hele organisatie geboden worden?  
Op welke wijze kan de kwaliteit geborgd worden ten opzichte van het personeelslid, slachtoffer van geweld.   Tevens moet het art 52 automa-
tisch in werking treden, zelfs voor daden waar er louter morele schade aanwezig is.
Op financieel vlak moet de werkgever elke financiële regeling met derden in brede zin zelf ter harte nemen. Geen enkele bijkomende kost 
mag het personeelslid aangerekend worden.  
 
Conclusie :  opstellen van een GPI voor de gehele politie.  Tevens het uitbouwen van een doeltreffende financiële regeling.  

LOONSVERHOGING

Het adagio indachtig dat de politie reeds 20 jaar geen wezenlijke loonsverhoging heeft gekregen en de realiteit indachtig dat er net een sec-
toraal akkoord omtrent de looncorrectie afgesloten werd, durven we toch stellen dat zich een grondige herziening van de loonbarema’s voor 
de gehele politie opdringt. Dit rekening houdend met de reële verantwoordelijkheden, gevaren en risico’s van de job als medewerker bij de 
politie. En in het kader van het ketengericht denken is elke schakel onmisbaar in de strijd tegen de criminaliteit en de opdrachten die aan de 
politie toegewezen zijn.   
  
Ons voorstel is daarom een grondige verhoging van de barema’s voor alle medewerkers van de politie. Concreet stellen we een wedde verho-
ging aan 25% (1% à 1,5% per jaar- berekend sinds 2001) voor.
De onderhandelingen van het loon moeten om de 2 jaar plaats vinden. We moeten ons niet alleen vergelijken met de openbare sector. Om 
concurrentieel te blijven met de private sector en om de krapte voor te blijven moet de politie zich opstellen als een aantrekkelijke werkgever. 
De verhoging van de index is geen wezenlijk signaal dat de financiële voorwaarden bij de politie gunstig zijn. Weddeverhoging kan meer 
kandidaten aantrekken. Het huidig loon- en vergoedingssysteem is niet meer aantrekkelijk voor nieuwe mensen.  
Er moeten afspraken gemaakt over de financiële injectie in de sector die op verschillende manieren kan worden geïnvesteerd. Dit kan gaan 
over een loonsverhoging voor de ganse sector, compenserende verlofdagen, maaltijdcheques/ecocheques. 
 
Het bedrag van de vergoeding voor de overuren moet absoluut naar omhoog. Het aantal gepresteerde overuren binnen de politie is hallu-
cinant. Dit weegt enorm op het gezinsleven van de medewerkers. Daar mag en moet een ernstige vergoeding  tegenover geplaatst worden. 
Absolute verhoging van de overuren (200% en gekoppeld aan de index) omdat het presteren ervan een last legt op het personeel (sociaal 
en fysiek). Beschikbaarheid, onvoorzienbaarheid van diensten, flexibiliteit. Om die reden moeten overuren, weekenduren en nachturen aan 
200%. uitbetaald worden. 
Dezelfde bemerking voor de vergoeding van contacteerbaar en terugroepbaar. Dit systeem vormt een ernstige belasting op de medewerkers. 
Te meer door de beslissing van de overheid voor de toekenning van de bevoegdheid OGP en OBP zonder enige financiële tegemoetkoming.

Voor de agenten van politie pleiten we voor een bijkomende loonschaal (HAU 4)
Een goede start zou al een degelijke groepsverzekering voor het personeel zijn. 
Het cliënteel dat zich aanbiedt om bij de politie te komen werken is een ander cliënteel dan 30 jaar geleden. Velen hebben reeds een werktra-
ject afgelegd, diploma’s,.. Er dient dan ook dringend werk gemaakt te worden van de erkenning van de politieopleidingen. 
Voor wat het financiële luik betreft moet er steeds een koppeling zijn naar de gepensioneerde collega’s. 
Ook moet er getracht worden het statuut van het CALogpersoneel zo veel mogelijk gelijk te stellen aan het statuut van de operationelen. 

Tijdens de onderhandelingen inzake het nieuwe CALog statuut bij de politie, werd beslist dat de competentie ontwikkelingstoelage mee zou 
geteld worden voor de berekening van het pensioen. 

Het is weer van 2016 geleden dat de politievakbonden uitgenodigd werden om een eisenbundel in te dienen. Ondertussen werd er wel een 
sectoraal akkoord afgesloten. Het proces was lang maar uiteindelijk werd een akkoord gesloten tussen de overheid en de sociale partners. 
Maar dit sectoraal akkoord werd niet gesloten zonder een aantal fundamentele randopmerkingen van het NSPV. 
Het afsluiten van akkoorden en onderhandelingen veronderstelt een houding van geven en nemen van beide partijen. Het is steeds een com-
promis van ideeën en tegenstellingen.
Het NSPV heeft echter gesteld dat het akkoord rond de looncorrectie geenszins betekent dat er een sociale vrede gesloten kan worden op het 
vlak van de loononderhandelingen. Ons uitgangspunt is steeds geweest dat de looncorrectie een grondige oefening is geweest om “fouten, 
vergetelheden en vergissingen” recht te zetten. 
We hebben dan ook aangegeven dat we snel een eisenbundel zouden indienen.  
Het is immers ondenkbaar dat er sinds de onderhandelingen van het jaar 2000-2001 geen grondige en ernstige herziening van de verschillen-
de loonbarema’s is geweest. 
Ondertussen zijn de “eisen en de verwachtingen”, die het systeem aan alle medewerkers van de politie stelt, toegenomen: steeds sneller, 
beter, efficiënter, grondiger, beter juridisch onderlegd, meer technisch onderlegd,…  

En niet te vergeten alsmaar meer onderworpen aan kritiek, verbaal en fysiek geweld, beledigingen en bedreigingen, werkend in een systeem 
van acuut personeelsgebrek, burn-out en absenteïsme.  
De survey van IDEWE omtrent de detectie van psychosociale risico’s binnen de federale politie levert daarvan het onomstotelijk bewijs. Een 
survey waarvan de waarachtigheid en de relevantie niet in twijfel wordt getrokken. De oorzaken zijn legio, de oplossingen komende… 
Het NSPV heeft nog steeds als uitgangspunt : “Geen geweld tegen politie, blijf van ons statuut en geef ons de middelen.” Eenvoudige taal 
maar we geloven dat deze drie zinnen echt leven bij de basis. Sommige kwatongen zouden deze eenvoudige uitspraken volksverlakkerij of 
populisme vinden. Wij noemen het eenvoudige en duidelijke communicatie. 
De politie kampt met een acuut personeelsgebrek. Men zou kunnen stellen dat deze uitspraak niet correct is. Maar waar ligt dan wel het 
probleem? Bij de organieke tabellen? Bij het IRI ?  
Bij de financiering? Bij de aanwerving? Bij de rekrutering en de selectie?  
Het NSPV is van mening dat de malaise te vinden is in de aantrekkingskracht en de uitstraling van de politiejob. En met “politiejob” sluiten 
we niemand uit en zeker niet de heel waardevolle CALogmedewerkers.  
De politie moet rekening houden met de noden van deze tijd. Vele kandidaten worden afgeschrikt omdat er geen ernstige verloning tegenover 
de inspanningen staat, het extreem moeilijk is om een gezonde balans te vinden tussen werk en privé en omdat het respect voor politie quasi 
volledig uit het collectief geheugen van de maatschappij is verdwenen.   
Vissen in andere vijvers misschien? De job terug de uitstraling geven die het verdient?  Misschien voer voor sociologen en andere academi-
ci? Maar vroeg of laat moeten we de juiste vragen durven stellen.  
Jongeren aantrekken voor minder loon, voor gevaarlijker en langer werken lijkt me geen goede aanpak. Maar goed het NSPV is maar een 
sociale partner en sociale partners wordt vaak tunnelvisie verweten. Het NSPV neemt daar akte van. Zijn we blind voor de dingen die wel 
goed gaan? Neen, in tegendeel. 
Maar de aanklacht geldt historisch altijd tegen de onderwerpen die in de ogen van de vakbond maar ook in de ogen van de achterban ver-
keerd lopen.  
Zijn er al heel goede zaken verwezenlijkt? Zonder enige twijfel. Is er nog werk aan de winkel? Zonder enige twijfel… 

Met dit eisenbundel of memorandum wil het NSPV een aantal thema’s bespreekbaar maken. Onderwerpen die leven en die gesteld 
worden vanuit onze achterban. Gedragen door de leden van onze organisatie. Zijn ze allemaal te verwezenlijken? Sommige niet, 

andere direct of in een later stadium. Maar ze geven wel correct weer welke bekommernissen er leven in het werkveld. 
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NAVAP EN  PENSIOEN

Onnodig te stellen dat het ARREST van het Grondwettelijk Hof van 2014 nog steeds niet verteerd is en ook NOOIT zal verteerd worden. Een 
hele generatie wordt opgeofferd; zoveel is duidelijk.

Het NSPV pleit voor een grondig debat over de pensioenregeling binnen de politie. Politiewerk is immers bijzonder werk. En bijzonder, 
specifiek werk vereist dan ook een specifiek statuut en een specifieke uitstapregeling. We kennen de heisa omtrent de zware beroepen. Maar 
ons inziens is politiewerk een bijzonder iets dat moet onderworpen worden aan bijzondere regels.   
Aan het principe van de  1/50 mag niet getornd worden, dat moet zo blijven. 1/60 is niet ernstig. 
Ook moeten de opleidingen mee tellen voor de berekening van de loopbaan.  

De regeling rond de NAVAP moet absoluut bestendigd worden. Wij pleiten voor een permanente regeling “en régime". Een systeem voor 
iedereen gelijk, geen uitzonderingen en uitsluitingen meer. Misschien moet de financiering en enkele artikels uit de regelgeving bijgeschaafd 
worden naar de actualiteit.

REKRUTERING EN SELECTIE

Een belangrijke pijler is de rekrutering en de selectie. De doorlooptijd om een personeelslid aan te wer-
ven moet drastisch naar beneden. 
De tijd voor oproeping beperken tot 3 maanden en het aanwervingsparcours tot 1 maand  zou een maximum 
moeten zijn.

De selectie moet sneller en professioneler. 

Misschien moeten we nadenken om personeelsleden van de werkvloer in te schakelen. Zeker deze met een diploma 
master psychologie /sociologie of Bachelor in de menswetenschappen (sociaal werk optie maatschappelijke advise-
ring, of optie personeelswerk of toegepaste psychologie optie arbeidspsychologie, communicatiemanagement enz.…)  

Er moet een systeem van beroep mogelijk gemaakt worden in een college met de vakorganisaties. Een decentralisatie van 
de ingangstesten dringt zich op. Ook een wezenlijke vereenvoudiging en/of modernisering van sommige testings dringen 
zich op. 

KUL-NORMEN

De KUL normen zijn aan herziening toe en moeten afgestemd worden op de realiteit. Misschien een andere insteek bedenken? Alleszins 
moet er een grondig actieplan komen  om de effectieven aan te vullen. Uiteraard moeten daarvoor de nodige financiële middelen vrijgemaakt 
en voorzien worden.
De originele KUL-norm is gebaseerd op functionaliteiten binnen een PZ. Er zijn reeds een aantal wijzigingen gebeurd zowel in de schaalver-
groting als in de demografische werkelijkheid. Grootschaliger werken impliceert een afslanking van de directies maar een verhoging van de 
basis. Het doel moet een capaciteitsverhoging op het terrein zijn. Efficiëntie is het einddoel.
Vaststellen van de capaciteit moet per regio gebeuren. Bepaalde specificiteit/risicofactoren moeten binnen een regio bezien worden om de 
capaciteit vast te leggen.
1-3-9-27 lijkt volgens ons nog steeds een gezonde structuur. 
Minstens elke 5 jaar moet een evaluatie van de norm gebeuren. . De capaciteitsstudie moet absoluut gekoppeld worden aan wijzigingen in de  
maatschappij, rekening houden met nieuwe evenementen, rekening houden met bijkomende gebouwen. Misschien kan het  inschakelen van 
academici in deze studie, bijkomende inzichten geven.

OPLEIDING

Iedere school moet hetzelfde niveau halen, dezelfde doelstellingen nastreven en dezelfde opleiding verzorgen. Eindtermen moeten absoluut 
vastgelegd en opgevolgd worden.  Het politie onderwijs moet gemoderniseerd worden door officiële diploma’s toe te kennen alsook studie-
punten die kunnen gebruikt worden om eventueel andere diploma’s te valoriseren. De opleidingen moeten verzorgd worden door docenten 
met “terreinervaring.”
Evaluatie van de cursussen. We moeten streven naar een eenvormige vorming voor alle politiemensen.  
Zo moet prioritair rijden terug deel uitmaken van het basispakket. Het lijkt ons een belangrijke pijler in het concept van arbeidsveiligheid  , 
Ook moeten de voortgezette vormingen goed opgevolgd worden ( doelstellingen, methode, enz...) Tevens moet er bekeken worden 

op welke wijze de opleiders voor sommige opleidingen geaccrediteerd kunnen worden. Bijvoorbeeld de opleidingen chauf-
feur die intern verstrekt worden en de opleidingen paardrijden enz …

Garanderen dat het CALogpersoneel opleidingen kan blijven volgen die bruikbaar zijn voor hun functie.

De pertinentie van de baremische opleidingen?   
Kunnen deze niet eenvoudiger georganiseerd worden? Hebben deze eigenlijk wel zin? Kunnen er geen alternatieve 

methoden gezocht worden om de medewerkers de juiste vaardigheden aan te leren en competenties bij te bren-
gen?. Nu wordt de focus gelegd op het aanwezig zijn gedurende een paar uren om alsnog in de administratieve 

voorwaarde te zijn om in aanmerking te komen voor een baremische verhoging. We zouden eventueel een heel 
concept van E-Learning kunnen ontwikkelen waar we de verplaatsingstijd, organisatiekosten enz zouden 

kunnen uitsparen.
Bij aanvang opleiding moeten de aspiranten onmiddellijk in het bezit worden gesteld van de volledige 

uitrusting. Iedereen verliest te veel tijd en energie om achteraf oplossingen te zoeken. De logistieke keten 
moet vlotter en functioneler kunnen werken.  

Om dit gedeelte van het protocol uitwerking te geven moest aan twee voorwaarden voldaan worden. 
1. Deze toelage moest onderworpen worden aan de bedrijfsvoorheffing (7,5 %) 
2. De wetteksten dienden in die zin aangepast te worden. 

Van in het begin werd uitvoering gegeven aan punt 1 maar punt 2 is nog steeds in afwachting.
Gezien de competentie ontwikkelingstoelage de komende maanden wordt afgeschaft vraagt het CALog personeel dat de onterecht geïnde 
bedragen door de overheid worden terug gestort.
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 In het kader van de mobiliteit leeft de indruk dat minder en minder “ouderen” kansen krijgen om bepaalde functies in te vullen.  We zouden 
een verdeelsleutel kunnen invoeren waar een exclusiviteit wordt voorbehouden voor ouderen, zodat zij hun expertise ter beschikking kunnen 
stellen. 

Vele kandidaten blijken het moeilijk te hebben met de begrippen “geschikt” of  “niet geschikt” in het kader van de resultaten van selectie-
tests. Veelal heeft de overheid weinig keuze en minstens bestaat de indruk dat sommige kandidaten omwille van diverse redenen ongeschikt 
worden verklaard omdat er geen andere mogelijkheid bestaat. Misschien kan het invoeren van een tussenbegrip hier een oplossing bieden. 

Het spreekt voor zich dat het vaak als zeer ergerlijk wordt ervaren dat een kandidaat aan het einde van een selectiecomité ongeschikt wordt 
verklaard, terwijl hij uiteindelijk misschien wel over voldoende vakkennis beschikt, maar andere elementen ervoor zorgen dat hij niet in de 
dienst of eenheid zou passen (de juiste persoon op de juiste plaats).  

We zien vaak het geval met hoofdinspecteurs of hoofdcommissarissen die al actief zijn in één taak, maar die ongeschikt zijn verklaard om 
soortgelijke taken uit te voeren in een andere dienst of eenheid. Dit tussenbegrip zou het mogelijk maken om de professionele vaardigheden 
van de kandidaat niet in twijfel te trekken en tegelijkertijd te rechtvaardigen en te motiveren dat hij of zij niet wordt gezien als de juiste kan-
didaat voor de functie waarvoor gesolliciteerd wordt.  

MOBILITEIT

STATUUT

Onze verzuchtingen inzake het statuut gaan naar een gezonde preventie en de strijd tegen het absenteïsme.  
Om een beter balans tussen werk en privé te krijgen stellen we voor de het werken in deeltijds regime meer mogelijkheden te geven (bijvoor-
beeld; meer jaarlijkse verlofdagen zonder  financiële bijdrage van de staat, maar die het personeelslid in staat zouden stellen het privéleven 
beter te beheren . Ook zouden verschillen tussen statutairen en contractuelen in deze moeten weggewerkt worden. 

BESLUIT: BIJKOMENDE BREUKEN VAN 1/10 EN 1/20! 

Aanpassing RPPol Art. VIII.XV.1. en Art. VIII.XV.3. en Art. VIII.XV.5. specifieke aanpassing politie,
(…) hetzij gedurende een periode van veertig maanden in het raam van de onderbreking van de loopbaan met één tiende…
(…) hetzij gedurende een periode van tachtig maanden in het raam van de onderbreking van de loopbaan met één twintigste…

KB 19-11-1998 Art 35 hier zou een aanpassing voor het openbaar ambt dienen te gebeuren! 

Om een vlottere overgang mogelijk te maken zouden CALogpersoneel , eventueel tijdelijk, moeten behouden blijven, indien men zich kandi-
daat stelt voor een operationele plaats. Bij het verlaten of komen van een ander ministerie wordt de plaats behouden maar met betrekking tot 
de interne plaatsen, wordt de plaats niet bewaard. (voorzien bij vervanging)  
De duurzaamheid van CALog brevetten verzekeren, Teneinde meer kansen te bieden zou het  brevet  ongelimiteerd moeten worden.  

Er moet nogmaals gedacht worden aan de statutarisering van het CALogpersoneel niveau D. 

Een aantal bijkomende dagen per jaar voorzien voor materiële rampen. (bijv. brand huis) of in geval van overmacht (aantal dagen verhogen). 
Het verlof om dwingende redenen van familiaal belang  moet aangepast worden voor de statutairen en de contractuelen.  
 
Zo zou het verlof wegens overmacht (Art 8.4.7)  moeten uitgebreid worden  en zou het aantal dagen van 4 naar 8 moeten gebracht worden. 
Tevens moet het mogelijk zijn om steeds  2 opeenvolgende dagen te nemen.  Ook de notie in het artikel “ zelfde woonplaats” moet afgeschaft 
worden. 
 
We vragen gratis gezondheidszorg voor iedere medewerker binnen de Geïntegreerde Politie. Dit conform  de medische bescherming RPPol 
Art 10.1. 

BESLUIT: SCHRAPPING VANAF ‘KADER ..... ’ VERVANGEN DOOR ‘IEDEREEN BINNEN DE 
GEÏNTEGREERDE POLITIE’ 

NIEUW VOORSTEL
VERLOFDAGEN VOOR MEDISCHE PREVENTIE  

In de idee van een aanpak van het globaal “absenteïsmebeleid” en meer bepaald langdurig afwezigen wegens ernstige ziekten, zouden we een 
systeem willen voorstellen van verlofdagen voor medische preventie. 
De berekening kan gebeuren zoals de dienstprestatie voor een medisch examen (preventie) . Dit zou een preventieve insteek kunnen zijn. Ge-
zonde medewerkers zijn immers productiever. In het concept van “langer werken” en de strijd tegen absenteïsme zou een preventieve aanpak 
zijn vruchten kunnen afwerpen. Hoe sneller een pathologie bloot gelegd wordt, hoe  sneller het genezingsproces kan opgestart worden.  
Er zou een regeling naar analogie van het Verlof voor het geven van Bloedplaatjes... Art. 8.4.9bis RPPOL  kunnen uitgewerkt worden.
Deze regeling zou kunnen voorzien worden vanaf een bepaalde leeftijd, zou via de huisdokter kunnen gaan en is niet verplichtend.

De leeftijd vastleggen op dewelke men kan vragen om geen nachten meer te doen,  onafhankelijk van de pensioenleeftijd – voorstel: 53 jaar 
(zoals vroeger voorzien 58-5 jaar).  
Referentie: Art.6.1.11. Onverminderd het derde lid, wordt het personeelslid op zijn vraag en vanaf vijf jaar voor de vervroegde pensioenleeftijd, vrijgesteld van nacht-
prestaties. 
  Het personeelslid dient hiertoe een schriftelijk verzoek in bij de bevoegde overheid. 
  De bevoegde overheid beschikt over een termijn van drie maanden om het personeelslid schriftelijk een arbeidsregeling voor te stellen omvattend alleen dagpres-
taties en die overeenstemt met zijn graad en ambt. 
  Indien een dergelijke arbeidsregeling niet mogelijk is, dan kan het personeelslid, naargelang het hem schikt : 
  1° ofwel beslissen zijn betrekking te behouden; 
  2° ofwel vragen om herplaatst te worden in een betrekking waarvan de arbeidsregeling uitsluitend voorziet in dagprestaties. 

BESLUIT: AANPASSING VANAF DE LEEFTIJD VAN 53 JAAR OM VRIJSTELLING TE VRAGEN OF EEN 
VERMINDERING VAN NACHTPRESTATIES. DIT NIET MEER GEKOPPELD AAN DE VERVROEGDE 
PENSIOENLEEFTIJD. DEZE AANPASSING  IS BELANGRIJK IN HET KADER VAN LANGER WERKBAAR 
WERKEN.

Het systeem van de uniformpunten moet herbekeken en vervangen worden  door een vergoeding / maand op jaarbasis. De catalogus moet 
dringend online beschikbaar gemaakt worden.
• Catalogus moet online
• Online bestellen
• Vlotte levering
• Een systeem van retourneren voor niet gebruikte stukken

We pleiten ook voor een éénvormigheid van de wapenuitrusting.
• Uniformiteit van individueel vuurwapen en collectief vuurwapen
• Uniformiteit van holsters (wel diverse types)
• De bespreking van de invoering van om het even welk (nieuw)wapen dient het HOC te passeren, alvorens het kan ingevoerd worden, 

zelfs al gaat het om een testfase.  GPI62 alsook KB bewapening moet aangepast worden.

Extra punt: Recuperatie van uniformstukken. Bv. ops maakt mutatie van uniform-job naar burgerkleding-job en heeft nog een hoop uniform-
stukken over. Deze kunnen na cleaning, 'reparatie' en controle tegen de helft van het aantal punten aangeboden worden.

Wij vragen dat, wanneer wij een stakingsaanzegging met nationale draagwijdte indienen, wij ons enkel tot de minister moeten richten.   
De administratieve werklast verbonden aan het aanschrijven van de verschillende voorzitters van de politiecolleges en burgemeesters is 
arbeidsintensief en vaak contraproductief.  Het zou toch eenvoudiger zijn mocht de verdere verdeling vanuit het secretariaat SAT gebeuren.

Wij vragen een direct en prioritair invalspunt bij de juridische dienst van de federale politie voor al onze statutaire vragen en interpretaties. 

BETREKKINGEN TUSSEN DE OVERHEID EN DE 
SYNDICALE ORGANISATIES

Carlo MEDO
Nationaal Voorzitter

Thierry BELIN
Nationaal Secretaris
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Samen sterk!

NSPV VZW - Romboutsstraat 1/011 - 1932 Zaventem -  02 644 65 00

12de dag van de gepensioneerden. 

dinsdag 15 oktober 2019  
In feestzaal LINDENHOF Booischotsestraat 1 – 3128 BAAL - TREMELO 

Dit jaar is Vlaams-Brabant en het Brussels Hoofdstedelijk gewest aan de beurt en er werd 
uiteindelijk een bruikbare plaats gevonden: Lindenhof te Baal.  
Tremelo is een gemeente in de provincie Vlaams-Brabant en maakt deel uit van de Zuiderkempen. 
De gemeente telt bijna 15.000 inwoners. Tremelo heeft 4 ereburgers met ondermeer Sven Nys; Niels 
Albert; Rik Wouters en de buiten onze grenzen bekende en in Tremelo geboren Pater Damiaan. Baal 
is de sinds 1976 fusiegemeente met Tremelo. 
Ook voor dit jaar zullen wij onze oorspronkelijke doelstellingen van de dag van de gepensioneerden in ere 
houden. Wij willen onze gepensioneerden in een gezellige sfeer bijeenbrengen om er met elkaar te kunnen 
praten en herinneringen ophalen. Tijdens de academische zitting zal men officieel te horen krijgen waar we 
staan met onze pensioenen en wat de toekomst op dat gebied zal brengen. In de namiddag genieten wij van 
een passieve of minder passieve ontspanning na een oerdegelijk gezellig etentje. 

PROGRAMMA: 

10.30 uur: Verwelkoming met koffie 
en versnaperingen 

11.00 uur:  Academische zitting  
12.00 uur:  Aperitief – zachte muziek. 

12.30 uur:  Gezamenlijk middagmaal 
14.00 uur:  Amusements-optreden  
17.00 uur:  Belegde broodjes 
18.00 uur:  Einde  

HOU 15 OKTOBER 2019 ALVAST VRIJ. 
Er wordt terug busvervoer ingelegd. Meer nieuws daarover volgt later 

Wij beloven u een aangename dag  
Opgelet aantal deelnemers beperkt tot 230 personen, dus tijdig inschrijven 

 
 

 
 

DEELNAME IN DE KOSTEN 

Gepensioneerde leden NSPV en hun partner: 50,00 €/pers. 
Gepensioneerde NIET-leden (kostprijs):  56,00 €/pers. 

VERVOER per autobus: 
Gepensioneerde Leden en hun partner: GRATIS 
Gepensioneerde NIET-leden:  € 15,00 €/pers. 

INSCHRIJVING 
Te betalen vóór 07/10/2019 

 op rekeningnummer van het 
NSPV:  

BE31 3630 3288 4555   
 (ENKEL OP DIT NUMMER!!!) 

Verplichte vermelding: 
“DGP”, uw NAAM, 

provincie/afdeling, uw tel. 
/GSM Nr. 

(voor eventueel wijziging 
vertrekuren) 

Bijkomende informatie betreffende 
opstapplaatsen en andere,  worden u 

kenbaar gemaakt in de volgende ECHO. 



WAAROM BIJ EEN ANDER 
VERZEKERD BLIJVEN, ALS 
JE VAN DEZE UITMUNTENDE 
WAARBORG ÉN KNOTSGEKKE 
PRIJZEN KAN GENIETEN?

Door de schitterende relatie met ETHIAS krijgt COVER speciaal voor 
de NSPV-leden onwaarschijnlijke kortingen!

Niet enkel is bij de COVER ASSISTANCE, onze pech- en reisbijstand voor jezelf 
of je voertuig(en) automatisch de mogelijkheid tot dekking tot 3 voertuigen 
inbegrepen, en dit voor één prijs (en dus niet per voertuig een hogere 
premie, zoals bij de DIRECT SALES van ETHIAS), er is ook nog tot 60% korting 
op de premie.

Inderdaad, nog tot bijna 2/3 goedkoper dan bij ETHIAS rechtstreeks!
Zo wordt een fantastische bijstandsverzekering echt wel spotgoedkoop.

FSMA NR. 067 904 A
www.cover.be

We’ve got you covered!

Vraag online je offerte aan  
én ontdek je voordeel op

COVER_Ad-ECHO_A4-Assistance_NL.indd   1 7/06/19   13:16
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Uw arbeidsomstandigheden zijn een prioriteit voor het NSPV !
Dat is ook de reden waarom uw vertegenwoordigers nu al enkele jaren deel-
nemen aan de jaarlijkse bezoeken van uw werkplekken.
Maar wat houdt dit precies in een bezoek van de werkplek???
Minstens één keer per jaar nodigt de bevoegde hiërarchie (Politiezone of 
Federale dienst) de vakbondsdelegaties uit om een gebouw te bezoeken 
om zich te vergewissen of alle omstandigheden op het vlak van veiligheid, 
gezondheid en welzijn er zijn om onze prachtige job uit te kunnen oefenen 
in een aangename en veilige omgeving.
Hygiëne, veiligheid, brandrisico’s, elektriciteitsnet, asbest, enz. zijn alle-
maal domeinen waarover onze vertegenwoordigers opgeleid worden.
Een preventieadviseur (en eventueel een arbeidsgeneesheer) neemt deel 
aan dit bezoek.
Iedere keer geeft uw NSPV-afgevaardigde aan de hiërarchie enkele dingen 
mee om al dan niet dringend te verbeteren of recht te zetten en geeft het al-
gemene advies van het NSPV over de bezochte locaties. Dit is nogal breed 
en kan gaan van een gunstig advies tot een vraag om de activiteiten op die 
plaats stop te zetten in de meest extreme gevallen.
De werkplekken beperken zich niet tot de politiecommissariaten, maar om-
vatten alle plaatsen waar er politiepersoneel werkt. Een schietstand, een 
labo, een mechanisch atelier, een logistiek magazijn, een trainingscentrum 
zijn slechts enkele voorbeelden.
Tijdens de bezoeken komen de vertegenwoordigers vaak gekke, ongelofe-
lijke, bespottelijke, gevaarlijke en schandalige situaties tegen.
We hebben daarom besloten om deze aan u mee te delen en om ze met u te 
delen via deze rubriek in uw ECHO-magazine. De titel:

Alles (ver)gaat goed…
Bij deze eerste editie houden we het bij een korte grappige bloemlezing. 
Geef uw ogen de kost :

A l l e s
(VER)GAAT
g o e d …

Onze collega’s moeten soms heel 
vindingrijk zijn om op een goedkope 
manier een soort gordijnsysteem 
uit te dokteren zodat ze zich in alle 
discretie kunnen omkleden. Er is alvast 
een Zweeds bedrijf dat uitermate 
geïnteresseerd is in deze originele 
modelletjes.

Laten we hopen dat de zomer niet al 
te warm zal worden, want het raam 
even openen zal een ware krachttoer 
worden ! 

Te snel eten is niet gezond ! In deze po-
litiezone hebben ze dit goed begrepen 
en zorgen ze voor extra opbrengsten!!!

Niet panikeren, beste collega’s, bij de 
politie (ver)gaat alles GOED… !!!!
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69STE JAARLIJKSE BEDEVAART 
OP HET NATIONAAL 

EXECUTIEOORD TE OOSTAKKER.

Naar jaarlijkse traditie heeft het NSPV nationaal op 12 mei 
2019 deelgenomen aan de bloemenhulde op de plechtigheid 
op de geïntegreerde executieoorden Rieme en Oostakker.
Sinds het einde van de oorlog en zonder onderbreking, ge-
denkt onze vereniging te Oostakker en vroeger ook te Rieme, 
twee onzer leden: Albert Poppe en Fernand Bouckenaere.

In Fide 
C O N S TA N S

Albert Poppe, Brigadier bij de rijkswacht met stamnummer 
6986 van de 1/I te Gent en geboren op 5 april 1916 te Oost 
Winkel Hij werd op 15 maart 1943 door de Duitsers aange-
houden onder betichting van lidmaatschap (leider) van een 
weerstandsgroepering, wapenbezit, hulp aan geallieerden en 
spion. Hij werd op 26 augustus 1943 als ter dood veroordeel-
de te Oostakker gefusilleerd.

Fernand Bouckenaere, adjudant 1KL stamnummer 17.136, 
geboren te Zelzate op 15 april 1899 Brigadecommandant te 
Aalst, weerstandsgroep RITA, werd op 25 april 1944 door de 
geheime Feldpolitie aangehouden. (Getekend: Kolonel Van 
Coppenolle) Hij werd op 24 augustus 1944 te Oostakker ge-
fusilleerd. 11 dagen nadien werd Gent bevrijd.

Voor Vlaanderen hebben de executieoorden te Rieme en te 
Oostakker dezelfde waarde en betekenis als de Nationale 
schietbaan te Brussel en het executieoord van de Citadel te 
Luik.
Plechtigheden als te Sorinnes, waarbij wij de door de Nazi 
Duitsers terechtgestelde David Delree herdenken, moeten 
binnen ons politiebestel als een blijvende en respectvolle hul-
de in ere gehouden worden. 
Bij de weerstandgroeperingen werden de ter dood gebrach-
te politiemensen niet altijd geregistreerd als politieman. Veel 
hing af van de gemeente waar de verzetsstrijder actief was.
Bij de rijkswacht werd ieder aangehouden lid, terechtgestel-
de of opgesloten rijkswachter feilloos opgenomen. Zij die er 
hun leven lieten staan (of stonden) vermeld in het memorial 
te Etterbeek. 
In deze duistere jaren 1940 – 1945, werden namelijk 53 of-
ficieren en 512 onderofficieren, brigadiers en rijkswachters 
aangehouden en als politiek gevangene opgesloten.
142, zijn niet terug gekomen. Zij werden door tegenstanders 
van onze vrijheid door nazibeulen het zwijgen opgelegd in de 
meest ondenkbare omstandigheden geslagen, gemarteld, ver-
nederd, of werden er gedood, meestal door ontbering.

Herdenking TE 
A S S E N E D E

i n
F I D E
cons tans

Op zaterdag 18 mei 2019 had te Assenede aan de gedenkplaat van 
Leopold De Geyter waar de vroegere brigade stond, in aanwezigheid 
van het gemeentebestuur een jaarlijkse plechtigheid met bloemenhulde 
plaats. Leden van het NSPV en het FSSPOL waren op deze plechtig-
heid aanwezig.

Leopold De Geyter is geboren te Gent op 29 mei 1912,wachtmeester bij de rijkswacht en overleden op 21 maart 1945 in het 
“gruwelkamp Flossenbürg”.
Op die plaats werd hij tijdens een nachtelijk uur naar buiten gesleept en na ondervraging geklasseerd onder Nacht und Ne-
bel-klasse, naar het concentratiekamp getransporteerd.
(Nacht und nebel was een speciale strafklasse tijdens de Tweede Wereldoorlog om verzetsmensen spoorloos te laten verdwij-
nen)
Er werden tijdens die gruwelijke oorlogsjaren in totaal 53 officieren en 512 onderofficieren, brigadiers en rijkswachters als 
weerstander gevangen genomen. 141, zijn niet terug gekomen en kwam de bevrijding van de kampen veel te laat.

Marcel D.L. 

Met dank aan Johan VEREECKE Voorzitter NSB GEWEST MEETJESLAND 
en DE PREST Arnold om hun foto’s ter beschikking te stellen.

Nadat de gepensioneerde werking van het NSPV meer bepaald het 
Brussels Hoofdstedelijk gewest en Vlaams Brabant de handen in 
mekaar hadden geslagen ging er op 17 mei 2019 een uitstap door 
waarop we 24 deelnemers mochten begroeten. Voor een kleine in-
schrijvingsprijs van 10 Euro werd een educatieve en ontspannende 
daguitstap in het vooruitzicht gesteld. 

Vanuit twee opstapplaatsen in de Regio Leuven en een opstappunt 
aan de hoofdzetel van het NSPV ging het met de bus richting Ka-
zerne Dossin in Mechelen, een voormalige Belgische legerkazerne. 
Deze kazerne werd tijdens de Tweede Wereldoorlog door de Duitse 
bezetter gebruikt als doorgangskamp (SS-Sammellager Mecheln) 
om Joden en zigeuners te transporteren naar Auschwitz. Momenteel 
is de site geïntegreerd in het Memoriaal, Museum en Documentatie-
centrum over Holocaust en Mensenrechten. Vanuit dit kamp werden 
25.484 Joden en 352 zigeuners gedeporteerd. Minder dan vijf pro-
cent (1240) keerde terug. Aanvankelijk werden de Joden er verza-
meld via een tewerkstellingsbevel. Later ging men over op een agres-
sieve aanpak: in Antwerpen en Brussel werden razzia’s gehouden. In 
de zomer van 1942 werden de meesten gedeporteerd. In 1948 kreeg 
het gebouw als school voor de administratie van de Krijgsmacht zijn 
oorspronkelijke functie terug. In 1973 echter verhuisde dit militaire 
instituut, waarna Kazerne Dossin in verval raakte. In de jaren ’80 
werd het complex daarom in appartementen opgedeeld en in 1989 
nam ook het stadsarchief zijn intrek in het gebouw. Op vraag van 
de Vereniging van de Joodse Weggevoerden in België - Dochters en 
zonen van de deportatie (VJWB) en het Centraal Israëlitisch Con-
sistorie van België (CICB) werd daarbij ook ruimte vrijgemaakt voor 
een museum over de periode waarin de kazerne als verzamelkamp 
dienstdeed. Het Joods Museum van Deportatie en Verzet werd offici-
eel geopend in 1995 met steun van de Stad Mechelen en de provincie 
Antwerpen. Naast een museum werd ook een documentatiecentrum 
uitgebouwd. Dit centrum wil op een consistente wijze de documen-
tatie over Joodse gedeporteerden verzamelen, inventariseren, bewa-
ren en ontsluiten, het beschikt zelf over zo'n drieduizend bundels 
bestaande uit in beslag genomen documenten van Joodse gedepor-
teerden. Het betreft brieven, identiteitskaarten en werkvergunningen 
van 4400 mensen die naar de vernietigingskampen zijn gestuurd via 
Mechelen. Het museum vertelt het verhaal van de Jodenvervolging 
in België en de functie van Kazerne Dossin daarbinnen. Het geheel 
werd in 2011 herdoopt tot Kazerne Dossin, Memoriaal, Museum en 
Documentatiecentrum over Holocaust en Mensenrechten. In de eer-
ste plaats wil Kazerne Dossin een historisch museum blijven, maar 

daarnaast ook kritisch wijzen op mechanismen die leiden tot schen-
dingen van de mensenrechten. 
Nadat al deze informatie door de aandachtige deelnemers was opge-
nomen ging omstreeks 12 uur de rit verder naar Antwerpen waar ons 
in een prachtige locatie een lekker middagmaal wachtte. Vanaf dat 
moment, na eerst de actieve werking in Antwerpen te hebben bijge-
woond vervoegde onze Nationaal voorzitter Carlo Medo de groep 
en kon er uitvoerig gediscussieerd worden over de werking en de 
toekomst van de gepensioneerden binnen uw NSPV. Ik mag nu al 
verklappen dat we zeker in de toekomst niet zullen vergeten wor-
den. De gepensioneerden zijn en blijven een wezenlijk onderdeel van 
het NSPV. Er zullen in de toekomst nog meer initiatieven genomen 
worden om de verwachtingen van de gepensioneerde NSPV leden 
te meten.  

Maar hiermee was  dag was nog niet teneinde er stond nog een ge-
zellige afsluiter op het programma een bezoek aan de Stadbrouwerij 
De Koninck, een bierbrouwerij in de Belgische stad Antwerpen. Het 
bedrijf werd opgericht in 1833 door Johannes Vervliet, toen deze 
besliste om een bestaande afspanning om te bouwen. Vervliet was 
gehuwd met Elisabeth Cop, de weduwe van Joseph Henricus De Ko-
ninck die op diezelfde plaats in 1827 de afspanning had gekocht. De 
brouwerij werd aanvankelijk ook Brouwerij De Hand genoemd naar 
een grenspaal met een hand als grensteken. In 2010 wordt de brou-
werij verkocht aan Brouwerij Duvel Moortgat, de omzet zou 70.000 
hectoliter bedragen. In 2015 opent de brouwerij de deuren voor het 
publiek en de site ondergaat een complete make-over. Er werd een 
interactieve brouwerijtour uitgewerkt waarbij de NSPV deelnemers 
in verschillende themaruimtes alles te weten komen over Antwerpen 
als bierstad, de Belgische bieren en het complete brouwproces. De 
Koninck (5,2%) is sinds 1913 het bekendste bier van hoge gisting 
en wordt meestal geschonken in een 25 cl bokaal met een specifieke 
bolvorm, er wordt dan gesproken van een bolleke. 
Na het beëindigen van de rondleiding volgde uiteraard een degus-
tatie waarna de bus de deelnemers moe maar gelukkig weer veilig 
naar huis bracht. 
De organisatoren van deze fijne dag, Tony Van Herentals, José De-
weerdt en Mario Thys wens ik dan ook te feliciteren om deze mooie 
uitstap in mekaar te steken.

Uw reporter en medewerker,
Jan Boon

Daguitstap gepensioneerden
BRUSSELS H.G.
VLAAMS BRABANT

Paul Hermans - Eigen werk Deze foto van onroerend erfgoed is genomen in het Vlaams Gewest  CC BY 4.0
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ONS DIENSTBETOON 
SUCCESVOL!!!

Wij mogen oprecht tevreden zijn over de respons op ons 
dienstbetoon naar de leden toe. Ik zeg wel  “naar de leden 
toe” omdat niet alleen de gepensioneerden van onze diensten 
gebruik maken.
Ook de actieven die vragen hebben over pensioenen en al wat 
er aan hangt, hebben de weg naar ons gevonden. Met genoe-
gen en met veel plezier zullen wij de vragen schriftelijk, zwart 
op wit, blijven beantwoorden. Bij het verschijnen van de S.E. 
zullen wij veel gestelde vragen met antwoorden  publiceren in 
de S.E. Een groot deel van vragen en antwoorden worden ge-
publiceerd  in de NEWSLETTERS en in de NIEUWSBRIE-
VEN van en voor de gepensioneerden. Daardoor hopen wij de 
toeloop van terugkerende vragen te beperken.

INHOUDINGEN OP DE WEDDE 
VOOR PENSIOEN

VRAAG 1: ZOLANG IK WERK WORDT ER 
7.50% VAN MIJN WEDDE INGEHOUDEN 
VOOR PENSIOEN. GEZIEN IK HET MAXI-
MUM VAN MIJN DIENSTJAREN HEB OVER-
SCHREDEN BETAAL IK IN FEITE VOOR 
NIETS. IK BEN ZELFS VERPLICHT VAN 
LANGER TE WERKEN. 
IS DAT NORMAAL? 

Antwoord: Je hebt gelijk in je beredenering, maar ook onge-
lijk.

Als ambtenaar nog actief zijnde, wordt uw bijdrage voor het 
pensioen gedragen door uw werkgever. Zo zal de Politiezone 
(dus niet stad of gemeente) haar bijdrage voor uw pensioen 
betalen aan het gesolidariseerd pensioenfonds van de Provin-
ciale en Plaatselijke besturen. Voor dit jaar was dit 41,50% 
van de loonlast.
Mogelijks zal deze bijdrage de komende jaren nog stijgen.
De pensioenen van de federale politie en de voormalige rijks-
wacht worden geput uit het Fonds voor de Pensioenen van de 
federale Politie.

Inhoudingen op de wedde: 
Fonds voor Overlevingspensioenen (F.O.P.) Dus niet voor het 
rustpensioen: 7,50% 
Z.V. (ziekteverzekering): 3,55%.
Wat overblijft is het belastbaar bedrag. 
Bedrijfsvoorheffing: Volgens barema. Van 01/01/2019
Bijzondere bijdrage voor de sociale zekerheid:   
Volgens gezamenlijk inkomen.
Wat dan overblijft is uw netto wedde. 

Inhoudingen op het pensioen.
Z.V. (ziekteverzekering): 3,55%.  
Solidariteitsbijdrage: tussen de 0,00 en de 2,00%
Begrafenisvergoeding: 0,50% 
Wat overblijft is het belastbaar bedrag.
Bedrijfsvoorheffing : Volgens barema van 01/01/2019 

Als de ambtenaar komt te overlijden, zowel tijdens de actie-
ven dienst als op pensioen, zal de weduwe (en/of wezen) van 
een overlevingspensioen genieten naar rato van de referentie-
wedde van de ambtenaar.

IS “MYPENSION” FOUT?

VRAAG 2: IK HEB DE INDRUK DAT MYPEN-
SION NIET DE JUISTE INFORMATIE GEEFT. 
DE ENE KEER IS HET ZUS EN DE ANDERE 
KEER IS HET ZO. WAT IS ER AAN DE HAND? 

Antwoord: Dit fenomeen lijkt sterk op dat van de gepensio-
neerden zelf.
Vanaf 1 januari 2019 hebben ze bij de pensioendienst de punt-
jes op de i gezet.
De ene kreeg ongeveer 250 euro meer, de andere dan weer 
150 tot 250 euro minder.

Ik heb het bedrag bij alle klagers gecontroleerd. Allen werden 
juist bevonden.
Bijvoorbeeld bij iemand wiens vrouw ongeveer 5 euro meer 
pensioen kreeg, was het eindresultaat 172.00 euro minder 
rustpensioen per maand.
Natuurlijk zullen de prijzen aan de eindmeet toegekend wor-
den en zal men al dan niet, na de belastingaangifte, bedacht 
worden met een terugbetalingen of met een bijbetaling. 

Een vergissing is steeds mogelijk. Ook bij de FPD kan men 
zich vergissen. Je herinnert nog de fiches die rondgestuurd 
werden om controle uit te voeren op uw ingebrachte loopbaan. 
Ook dan werden verschillende fouten over het hoofd gezien. 
o.a. diensten in de privé die niet werden opgenomen, Jaren 
aan de KMS die niet werden geregistreerd.
De gepensioneerden die telefonisch contact nemen met de 
FPD, worden niet goed begrepen of worden met een kluitje 
in het riet gestuurd.

Het is niet normaal dat we, met het overlegmodel dat onze organi-
satie nastreeft, moeten overgaan tot een stakingsaanzegging om een 
veiligheidskwestie aan te pakken!
Op 10/04/2019 hebben de vakbondsorganisaties zich tijdens een 
basisoverlegcomité verzet tegen een aanpassing van de organisa-
tie van de Dir Ops, nl. toevoegen van een middenkader, terwijl er 
reeds vijf officieren zetelen (het kader bevat er vier, waaronder de 
Korpschef) in deze Dir Ops en de andere functies eigenlijk prioriteit 
zouden moeten krijgen.
Bij andere functies ontbreken er inderdaad middelen en mensen, 
o.a. aan het onthaal van het politiebureau en bij de mobiele perma-
nentie, wat dan ook leidt tot een groter gevaar voor de politiemen-
sen en de facto voor de bevolking,…
Het huidige organisatiemodel blijkt dan ook achterhaald en respec-
teert de normen niet ! Er is een evaluatie nodig en de uitbouw van 
een modern concept afgestemd op de reële behoeften, en dit door 
een Korpschef bekleed met de graad van Hoofdcommissaris van 
politie.
De vier representatieve vakbondsorganisaties vroegen daarop dat 
de sollicitatieoproep voor het mandaat van de Korpschef opgestart 
zou worden door de Politieraad. Een jaar zonder Korpschef, dat 
is lang! Het Politiecollege heeft de boodschap niet begrepen. Het 
Politiecollege hield vast aan de toevoeging van een middenkader 
aan de Dir Ops, ondanks het eensgezinde ongunstige advies vanuit 
de vakbondsorganisaties. Maar, wat erger is, is dat het Politiecolle-
ge het debat niet gevoerd heeft rond de sollicitatieoproep voor het 
mandaat van de Korpschef!
We twijfelen niet aan de competenties van de dd. Korpschef, maar 
dit zijn statutaire regels en de politiek moet dit naleven: de Korps-
chef is een Hoofdcommissaris of een Commissaris met directie-
brevet.

We willen ook helemaal geen grondige reorganisatie, reden tot be-
zorgdheid voor het personeel. Het zal aan het Politiecollege zijn om 
de toekomstige Korpschef te omkaderen zodat de personeelsleden 
niet met een revolutie te maken zullen krijgen. Wees gerust: we 
zullen heel aandachtig zijn!
Zoals we ook aandacht schenken aan uw veiligheid! Het operati-
onele kader van 80 politiemensen schiet meer dan 10% tekort: 10 
Hoofdinspecteurs op 14; 52 Inspecteurs op 56! De formatienormen 
voor de personeelsleden bij de lokale politie (KB 07/12/2001) wor-
den niet nageleefd.
Het niet-naleven van de minimale werkingsnormen (PLP10) brengt 
het personeel in gevaar, en de facto de bevolking, nl. door de afwe-
zigheid van een bijkomende ploeg buiten de gebruikelijke uren of 
tijdens het vervoer van aangehouden personen naar het politiebu-
reau in Luik!
Eén enkel iemand van het operationele personeel staat in voor het 
onthaal/de klacht bij het politiebureau (nl. 10 uur op werkdagen en 

4 uur op zaterdag) en bij de gedecentraliseerde posten (zonder mo-
gelijkheid tot versterking) en dit is dan ook gevaarlijk! De minimale 
veiligheidsnormen worden bij deze posten niet nageleefd!
Op 09/05/2019 verkregen de representatieve vakbondsorganisa-
ties tijdens een basisoverlegcomité niet de nodige antwoorden van 
de hiërarchie en, erger nog, terwijl het argument van de stabiliteit 
“aangehaald” werd door de Voorzitter van het College “tegen” de 
sollicitatieoproep voor het mandaat van een Korpschef, zouden er 
reorganisatieprojecten uitgewerkt worden voor het Onthaal en de 
Interventie tegen het voorjaar van 2020 (sic). Dit is onaanvaard-
baar!
Uw veiligheid, onze prioriteit ! We trekken al maanden aan de 
alarmbel voor heel precieze veiligheidsproblemen bij het Onthaal 
en de Interventie. Het is niet normaal om te moeten wachten tot het 
voorjaar van 2020 om uw veiligheid te verbeteren!
In gemeenschappelijk front werd daarom een stakingsaanzegging 
ingediend.
Voorafgaand aan het Onderhandelingscomité voor de politiedien-
sten (OCP) besloot het Politiecollege om “met spoed” een basis-
overlegcomité samen te roepen op 16/05/2019.
Het is niet normaal dat we, met het overlegmodel dat onze organi-
satie nastreeft, moeten overgaan tot een stakingsaanzegging om een 
veiligheidskwestie aan te pakken!
Een ontwerpakkoord voor uw veiligheid !

Op 20/05/2019 hebben de Voorzitter van het Politiecollege en de 
dd. Korpschef geantwoord op onze eisen tijdens het Onderhande-
lingscomité voor de politiediensten (OCP). De stakingsaanzegging 
ingediend in gemeenschappelijk front werd opgeheven.
Het Politiecollege verbindt zich ertoe om :
• in 01/2020, de sollicitatieoproep te lanceren voor het mandaat 

van Korpschef;
• in 09/2019, een aanwervingsplan te overleggen om op termijn 

te komen tot een organisch kader;
• in 2019, een psychosociale risicoanalyse uit voeren, met een 

focus op de veiligheid bij het Onthaal en de Interventie.
• 
Wat de veiligheid betreft, de dd. Korpschef heeft de veiligheid in 
het politiebureau opgedreven door een verplaatsing van de reserve-
ploeg van 9u tot 18u en door een verdubbeling van de politiemen-
sen op zaterdagen. Hij heeft zich er ook toe verbonden om binnen-
kort te overleggen over de versterking van uw veiligheid bij het 
Onthaal en de Interventie!

UW VEILIGHEID, ONZE PRIORITEIT !

Fabrice DISCRY | Vaste afgevaardigde voor de provincies Luik en 
Namen

Preventieadviseur Niveau II
M 0495 24 00 98 | fabrice.discry@snps.be

PZ Hesbaye-Ouest
# H a n n u t
UW VEILIGHEID,
ONZE PRIORITEIT !
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Antwerpen
• 28 november 2018
Smits Aloysius 92 jaar
Gehuwd met Sol Maria

• 12 januari 2019
Fierens Anna 90 jaar
Weduwe van Suy Achiel

• 20 januari 2019
Verworst Gommaire 85 jaar
Gehuwd met De Winter Ida

• 05 maart 2019
Leffelaer Eliza 87 jaar
Weduwe van Reyntjens Gustaaf

Brussel
• 30 december 2018
Delvigne Philippe  69 jaar
Gehuwd met Charlier Yvette

• 21 februari 2019
De Pessemier Jacques (Jacky) 66 jaar 

Henegouwen
• 24 januari 2019
Pomme Robert 76 jaar
Gehuwd met Flamme Arlette

Limburg
• 09 januari 2019
Lantin Luc  66 jaar 
• 13 januari 2019
Vanherle Luc  48 jaar
Gehuwd met Mathieu Christa

• 13 februari 2019
Beerten Florentine 98 jaar
Weduwe van Vandueren Leopold

Luik
• 6 november 2018
Peeters Louis 88 jaar
Weduwnaar van Eijmael Elisa

• 20 december 2018 
Cornet Omer 89 jaar 
• 21 januari 2019 
Tahir Anne-Marie 65 jaar
Gehuwd met Hauglustaine Pierre

• 23 januari 2019 
Michels Josette 89 jaar
Weduwe van Herminne Jean

• 29 januari 2019
Lausberg Leo 65 jaar
Gehuwd met Lousberg Nori

• 23 februari 2019 
Seynaeve Edelhart  83 jaar
Weduwnaar van Smets Marie-Thérèse

Luxemburg
• 15 maart 2019
Dominique Simone 93 jaar
Weduwe van COLLETTE Emile

• 20 maart 2019 
Mary Jean-Claude 72 jaar
Gehuwd met HOUCHARD Monique

Namen
• 25 november 2018 
Noiret Laure 97 jaar
Weduwe van Simon Robert

Oost-Vlaanderen
• 06 december 2018
Van Houcke Yvonne  91 jaar
Weduwe van Declerck André

• 24 januari 2019 
Devisscher Gerard (Geert) 94 jaar 

Vlaams-Brabant
• 27 november 2018 
Haesaerts Mathieu  89 jaar
Gehuwd met Bormans Elisabeth

• 21 januari 2019 
Schoenaerts Georges  79 jaar 
• 25 januari 2019 
Raeymaekers Simone 88 jaar
Weduwe van Dekeukelaere Jules

• 29 januari 2019 
Van Winckel Louis  89 jaar 
Weduwnaar van Van Crieckingen Rosalia

Waals-Brabant
• 09 januari 2019
Jacquet René  88 jaar
Gehuwd met Gobert Gysèle

West-Vlaanderen
• 26 december 2018
Loncke André  89 jaar
Gehuwd met Vrambout Jeannine

• 17 januari 2019 
Waignein Suzanna 95 jaar
Weduwe van Deconinck Albert

• 26 januari 2019 
Haeghebaert Daniel  78 jaar
Gehuwd met Descamps Josiane

• 26 januari 2019 
Caron Alain 65 jaar
Gehuwd met Degezelle An

• 28 februari 2019 
Venet Yvan 82 jaar
Gehuwd met Hauspie Jeannine

• 02 maart 2019 
Verbeke Georgette 86 jaar
Weduwe van Winne Roger

• 15 maart 2019 
Vermeire Luc 67 jaar
Gehuwd met Lips Rita

Onze blijken van deelneming aan allen die betrokken zijn 
bij deze droeve gebeurtenissen.

Wel aandacht schenken aan de volgende punten die oorzaak kunnen zijn van verandering:

1. Gezien Mypension het netto bedrag berekent kan ondertussen een andere loopbaan van de 
vrouw bij de pensioendienst kenbaar gemaakt zijn via de kruispuntbank, waardoor er een 
PLUS  of MIN bij het eindbedrag van het pensioen optreedt. (net als bij de gepensioneerden)

2. Wanneer er een meer-bedrag vermeld wordt zal er waarschijnlijk geen klacht komen. Maar 
toch, de gepensioneerden hebben wel schrik dat ze het “meer-bedrag” moeten terugbetalen en 
haasten zich om dat euvel aan te kaarten.

3. Mypension geeft steeds meerdere pensioendatums: pensioendatum van openbaar ambt; Pen-
sioendatum van de privé die meestal veel later is dan deze van het openbaar ambt. Het pensi-
oen als zelfstandige kan dan nog op een latere datum worden toegekend.

4. De datums van alle gecumuleerde  pensioenen samen kunnen in de maand waarop de pensi-
oenen betrekking hebben, op één datum  in die maand uitbetaald worden.

5. Wanneer de FPD in de loop van de voorbije periode kennis kreeg van andere diensten worden 
de datums aangepast of bijgevoegd.

Dat zijn allemaal zaken die moeten gecontroleerd worden. Als er fouten zijn of bij twijfel kunnen 
wij het even bekijken.

REFERENTIEWEDDE OF LAAT-
STE ACTIVITEITSWEDDE 

VRAAG 3: WAT IS HET VERSCHIL TUS-
SEN REFERENTIEWEDDE EN LAATSTE 
ACTIVITEITSWEDDE?

Antwoord: Betreffende het wachtgeld bij NAVAP.
Wij verwijzen hier graag naar INFONIEUWS Nr.2352 
Bladzijde 4 punt C4:
....ontvangt tijdens NAVAP een wachtgeld  dat gelijk is aan:  .....% 
van de laatste activiteitswedde: .........
In dezelfde rubriek :
...Onder “laatste activiteitswedde” wordt verstaan: de laat-
ste toegekende jaarwedde voor volledige prestatie, met 
uitzondering van toelagen e.a. .......
In dit geval zal je het percentage ontvangen van de ba-
sis Jaarwedde die u volgens graad wordt toegekend op 
het ogenblik dat je in NAVAP vertrekt.

Betreffende de berekening van het pensioen. 
Wij verwijzen terug naar INFONIEUWS Bladzijde 5 punt C5: 
...De periode van NAVAP komt evenwel niet in aanmerking voor berekening van het pensioenbedrag. 
.......
Het is inderdaad zo dat vanaf de ingang van NAVAP er geen verdere opbouw van het 
pensioen nog mogelijk is.
De referentiewedde werd samengesteld uit de 10 laatste jaren.
Voorbeeld:  
10 jaar   M3.1 + M4.1  =   31.879,30.
10 jaar  M4.1.  =   32.127,20 

Marcel De Loof

Bron: Staatsblad – Sociale landkaart – eigen documentatie – FPD – Weliswaar.    

Antwerpen
• 31 maart 2019
Van Paemel Freddy 65 jaar
Partner van Van den Eynde Marina

• 12 mei 2019
De Smet Rony 59 jaar
Gehuwd met Van Geeteruyen Brigitte

Brussel
• 11 maart 2019
Cheval Daniel 92 jaar
Gehuwd met Ganfin Gisèle

• 28 maart 2019
Vankerkhove Donatus 92 jaar
Gehuwd met Vliegen Helena

Henegouwen
• 12 februari 2019
Decambray Marie-Louise 93 jaar
Weduwe van Rie Raymond

• 03 maart 2019
Haubert Luc 75 jaar
Weduwnaar van Belpaire Jeanine

• 12 april 2019
Tedde Giovanna 67 jaar
Weduwe van Detry Philippe

• 22 april 2019
Michiels alain 62 jaar

Limburg
• 01 februari 2019
Boonen Hubert 83 jaar
Gehuwd met Martens Marie Madeleine

• 03 april 2019
Franssen Henricus 86 jaar
Gehuwd met Roemers Mariette

Luik
• 07 maart 2019
Masay Etienne 91 jaar
Weduwnaar van Dendas Clementina

• 30 maart 2019
Bodson Jean-Francois 50 jaar

Luxemburg
• 02 april 2019
Balbeur Leon 69 jaar 
• 23 mei 2019
Giovanna Jean-Pol 68 jaar
Gehuwd met Nicolas Marie-Jeanne

Namen
• 27 februari 2019
Decoux Nelly 91 jaar
Weduwe van Voorde René

• 06 maart 2019
Thibaut Christiane 71 jaar
Weduwe van Brasseur Albert

• 04 mei 2019
Detinne Jacques 74 jaar  

Oost-Vlaanderen
• 15 maart 2019 
D’Heuvaert Denise 89 jaar
Weduwe van D’Haene Gilbert

• 10 april 2019 
Vanryckeghem Richard 95 jaar 
Gehuwd met Dejonghe Fernande

• 23 mei 2019 
Burssens Marie 84 jaar 
Weduwe van Claeyssens Louis

• 29 mei 2019 
Labaere Johan 61 jaar  

Vlaams-Brabant
• 29 maart 2019 
Popelier Margaretha 96 jaar 
Weduwe van Gerard Burggraeve

• 01 april 2019 
Van Campenhout Basile 76 jaar 
Gehuwd met Van Humbeek Paulette

• 24 april 2019 
Decat Jerome 88 jaar  

Waals-Brabant
• 24 maart 2019
Ben Abdellah Boudjeman 89 jaar
Weduwnaar van Gracier Monique

West-Vlaanderen
• 05 april 2019
Vanmullem Geoffrey 45 jaar
Gehuwd met Heckke Annelies

• 19 april 2019
Roose Nora 86 jaar
Weduwe van De Bruyne Emile

• 24 mei 2019
Debreuck Andre 76 jaar
Gehuwd met Ceyfs Odette

Onze blijken van deelneming aan allen die betrokken zijn 
bij deze droeve gebeurtenissen.
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